



All Students who asked to be omitted from the student directory before last Friday--Please RE-SUBMIT your names to the SRC Office Today.



Commission de la Fonction publique du Canada / Public Service Commission of Canada

To the Class of 1984

As a university graduate, you have something of interest to offer us: your degree, plus a wish to succeed in a professional environment. As one of Canada's major employers, we, too, have something of value to offer you: a respect for your academic achievement and a working milieu for your meaningful contribution.

We usually follow the same hiring patterns as the private sector; our recruitment activities, however, are currently affected by a low rate of employee departures and shrinking departmental budgets. We will be interviewing some candidates for anticipated vacancies; in other cases, we will be assessing applications and placing them in inventory, for future consideration.

We invite you to apply, if your degree is in one of the following areas:

Administration	Engineering
Commerce	Library Science
Computer Science	Mathematics/Statistics
Economics	

The closing date for applications is 14 October 1983. The Financial Administration Test of Technical Knowledge will be held on 20 October 1983 at 19:00. Please ask your placement office about the exam location. Pick up your copy of the *Careers Public Service Canada* publications at your campus placement office or at an office of the Public Service Commission of Canada.

Note: In light of the current reorganization within External Affairs Canada and the ongoing assessment by the department of its future personnel needs, there will be no Foreign Service Officer recruitment competition this year.

Aux finissants de 1984

En votre qualité de jeune universitaire, vous possédez des atouts de marque: votre diplôme, ainsi que votre désir de vous réaliser professionnellement. Nous avons, nous aussi, en tant que l'un des employeurs canadiens les plus importants, quelque chose à vous offrir: un grand respect pour votre succès académique ainsi qu'un milieu de travail où vous pourrez apporter une contribution appréciable.

Notre politique d'embauche ressemble normalement à celle du secteur privé; à l'heure actuelle nos activités de recrutement sont toutefois soumises à des contraintes budgétaires et à la diminution du taux de départ des employés. Nous désirons donc interviewer certains candidat(e)s pour des postes anticipés et dans d'autres cas, nous évaluerons les candidatures et les conserverons dans notre répertoire pour considération ultérieure.

Nous recrutons des diplômés d'université dans les domaines suivants:

Administration	Génie
Commerce	Bibliothéconomie
Informatique	Mathématiques/Statistique
Économie	

La date limite du concours est le 14 octobre 1983. L'examen de connaissances techniques en gestion des finances se tiendra le 20 octobre 1983 à 19h. Veuillez vous adresser à votre bureau de placement pour savoir où auront lieu les examens.

Procurez-vous les brochures *Carrières, Fonction publique Canada* à votre bureau de placement ou à un bureau de la Commission de la Fonction publique du Canada.

Nota: En raison de la réorganisation qui s'effectue actuellement au sein du Ministère des Affaires extérieures et de l'évaluation que fait le ministère de ses besoins futurs en personnel, il n'y aura pas de recrutement d'agents du Service extérieur cette année.

The Public Service of Canada is an equal opportunity employer
La Fonction publique du Canada offre des chances égales d'emploi à tous

Canada

the brunswickan

university of new brunswick
p.o. box 4400
fredericton, n.b.
E3B 5A3

DERRICK STANFORD
Advertising Manager

453-4974 453-4983



canada's oldest official student publication

PROCTER & GAMBLE



PROCTER & GAMBLE TALKS MANAGEMENT CAREERS

HEAD HALL
Room HC-11

Tuesday, October 4th
3-5 P.M. & 7-9 P.M.

Drop in and talk
to managers about careers
in manufacturing,
engineering & product
development.

GRADUATING STUDENTS
SCIENCE & ENGINEERING
COME AND DISCOVER
P&G'S
SECRET INGREDIENT.